

Copyright - English

This website and its content is the property of LINDEN & DE ROECK (2017). All rights reserved. Any redistribution or reproduction of part or all of the contents in any form is prohibited other than the following:

- print or download to a local hard disk extracts for personal and non-commercial use only,
- copy of the content to individual third parties for personal use, but only if the website is acknowledged as the source of the material

The content of the website may not, except with our express written permission, be distributed or commercially exploited. Nor may transmitted it or stored in any other website or other form of electronic retrieval system.

Copyright – Français

Ce site et son contenu sont la propriété de LINDEN & DE ROECK (2017). Tous les droits sont réservés. Toute redistribution ou reproduction de tout ou partie du contenu sous quelque forme que ce soit est interdite, à l'exception :

- imprimer ou télécharger sur un disque dur local des extraits pour usage personnel et non commercial seulement,
- copier le contenu à des tiers pour leur usage personnel, mais seulement si le site est identifié comme source du matériel

Le contenu du site ne peut, sauf avec notre autorisation écrite expresse, être distribuer ou exploiter commercialement. Il ne peut pas non plus être transmis ou stocké sur un autre site Web ou autre système de récupération électronique.